
Referat fra Afdelingsbestyrelsesmøde tirsdag den 10. august klokken 

17.00 i beboerlokalet Hvidovrevej. 

 

1. Valg af dirigent. Jørgen Rørvold 

 

2. Valg af referent. Mogens Bentzen 

 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt 

 

4. Hvordan kommer vi videre som bestyrelse, herunder ny 

konstituering. Formand Niels-Peter Nielsen og Mitchel Nebelong 

næstformand indtil næste afdelingsmøde.  

 

5. Hvad stiller vi op med helhedsplanen og KAB. Diskussion og debat i 

forhold til fremsendte oplæg. Vi (formanden) rådfører os hos LLO´s 

byggesagkyndige og jurister om konsekvensen ved at stoppe 

helhedsplanen. Bestyrelsens flertal ønsker at stoppe, men nogle mener at 

beboerne skal have mulighed for at stemme om planen. Bestyrelsen 

udtrykker generel kritik af KAB´s håndtering af helhedsplanen. 

 

6. Fra og til ejendomskontoret, orientering ved Brian Ludvigsen. Der er 

brugt 5,71% af det nye budget, som startede pr. 1. juli. Aktionslisten blev 

gennemgået, som vedhæftes referatet.  

 

7. Afdelingsmøde og/eller orienteringsmøde om Helhedsplanen. 

Formanden tager fat i driftschefen og aftaler tid og sted. 

 

8. Velkomst til nye beboere, eventuelt planlægning af et 

orienteringsmøde i beboerlokalet. Fremtidigt vil næstformanden sørge 

for velkomst til de nye beboere siden 2019. 

 

9. Økonomi. Gennemgang af diverse konti ved kasserer Jørgen 

Rørvold. JR har fået et nyt hævekort med Acubiz  

 

10. Eventuelt. Mitchel bad driftslederen om at ordne gulvet i 

motionsrummet. Hvilket blev noteret af BL  

 

Efterfølgende er for referentens regning. 

 

Mødedeltagere: Niels-Peter Nielsen, Jørgen Rørvold, Sussi Elleby, Kim 

Wulf og undertegnede, samt ejendomsleder Brian Ludvigsen. 



 

Dagsordenen indeholdt ikke fastsættelse af ny mødedato, så det overlades 

til formanden at koordinerer dette, med skyldig hensyntagen til arbejde 

og vagtplaner. 

 

MB 

   


